
Notice of Suspension of Partial Services

Dear Customer,

In accordance with the Measures of Data Cross-Border Transfer

Assessment and relevant laws effective September 1, 2022, CNKI will

have to take actions to ensure our cross-border services are in

compliance with the law. As a result, part of your institution’s access to

CNKI will be suspended from April 1, 2023. Date of resumption of access

will be further notified.

We are deeply regretted for any inconveniences this may cause, and

really appreciate your coordination to fulfill the compliance procedures

that might be needed. CNKI team stand ready to provide further

assistance in this regard.

CNKI will do its utmost to conduct data cross-border transfer

assessments and provide better services in compliance with the law.

Tongfang Knowledge Network Technology Co., Ltd. (Beijing)

March 17, 2023



暂停部分服务通知

亲爱的知网用户：

根据 2022 年 9 月 1 日实施的《数据出境安全评估办法》

及相关法律法规要求，知网需办理完成相关数据出境合规程

序，方可向贵机构提供部分服务。在办理相关数据出境合规

程序期间，知网需于 2023 年 4 月 1 日起暂停向贵机构提供

相关服务，恢复时间将另行通知。

对此给您造成的不便，我们深表歉意。办理相关数据出

境合规程序可能将需要贵机构的协助，知网将安排工作人员

与贵机构联系。

知网也将尽最大努力，依法依规评估相关数据，为用户

提供合规文献传播服务。

同方知网（北京）技术有限公司

2023 年 3 月 17 日


